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Správa od preláta
(16. decembra)

Prelát Opus Dei blahoželá k
Vianociam a pozýva nás
zamyslieť sa nad hlavným
posolstvom Jubilea, ktoré
budeme prežívať v Cirkvi:
nádej.

16.12.2024

Milovaní, nech Ježiš ochraňuje moje
dcéry a mojich synov!

Dvadsiateho štvrtého decembra sa
začne jubileum pre celú Cirkev.
Práve dni Vianoc nám hovoria o



hlavnom posolstve, ktoré pápež
naznačil pre Jubilejný rok: nádej.

Pre ľudské oči by tá betlehemská noc
mohla byť dôvodom na zúfalstvo.
Ježiš sa narodil obklopený
osamelosťou, chudobou a chladom;
bez poct a pohodlia: privítala ho len
láskavá starostlivosť Márie a Jozefa a
pozdrav pastierov. Boh však chcel
vstúpiť do ľudských dejín práve
týmto spôsobom. A práve uprostred
tejto krehkosti sa skrýva prísľub plný
nádeje do budúcnosti. Ježišovo
narodenie premieňa tmu na svetlo,
ponúka nám spoločenstvo a útechu,
ukazuje nám, kde sa skrýva skutočné
bohatstvo.

Pápež nám pripomína, že kresťanský
život je cesta, ktorá „potrebuje silné
momenty, ktoré živia a posilňujú
nádej, nenahraditeľného spoločníka,
ktorý nám umožňuje zahliadnuť cieľ:
stretnutie s Pánom Ježišom“ (Spes
non confundit, bod 5). Jubileum môže



byť jedným z týchto silných
momentov, keď môžeme jasnejšie
zakúsiť istú nádej v Božie
milosrdenstvo.

Niekedy sa v živote vyskytnú ťažké
chvíle. Vždy však môžeme obrátiť
svoj pohľad na Dieťa Ježiša a zveriť
mu svoje starosti a túžby. V žiadnom
okamihu nie sme sami, pretože
Kristus sa s nami chce podeliť o svoj
pokoj; pokoj, ktorý, tak ako v
Betleheme, neznamená vždy
neprítomnosť problémov, ale istotu
viery v Božiu lásku ku každému z
nás. To je základ našej nádeje.

Vedomie, že Bohu ide predovšetkým
o naše šťastie - pozemské i večné -,
nám môže pomôcť pochopiť
neúspechy, ktoré sa v živote
objavujú. „Omnia in bonum“, „všetko
slúži na dobré“, hovorieval svätý
Josemaría. Záhadným spôsobom
môže všetko prispieť k nášmu dobru
a dobru druhých, pretože Božia láska



je silnejšia ako zlo. Ťažkostí sa
nemôžeme úplne zbaviť, ale je
možné nimi prejsť spolu s Ježišom a
zdieľať ich s ním. „To, čo človeka
uzdravuje, nie je vyhýbanie sa
utrpeniu a útek pred bolesťou, ale
schopnosť prijať súženie, dozrieť v
ňom a nájsť v ňom zmysel
prostredníctvom zjednotenia s
Kristom, ktorý trpel s nekonečnou
láskou“ (Benedikt XVI., Spe Salvi, bod
37). Snažme sa čo najviac pomáhať a
predovšetkým sprevádzať modlitbou
mnohých ľudí, ktorí v súčasnosti
trpia následkami vojen a prírodných
katastrof.

Môžeme si myslieť, že vianočná noc
bola pre Pannu Máriu a svätého
Jozefa časom zmiešaných emócií:
smútok z toho, že nemohli Ježišovi
ponúknuť dôstojnejšie miesto, spolu s
nesmiernou radosťou z toho, že ho
držali v náručí. Môžeme ich prosiť,
aby narodenie Pána vždy udržiavalo
našu nádej.



So želaním milostiplných Vianoc a s
mojím najvrúcnejším požehnaním

Váš Otec

Rím, 16. decembra 2024
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